
Skolebestyrelsesmøde Blovstrød Skole d. 21-8-17 kl.17.30 til 20.00.  

Tilstede: Tilstede: Mia Finnemann Schultz (MS), Anthony Verniere (AV), Leif Johansen (LJ), 

Charlotte Schmidt (CS), Rikke Hansen (RK), Thomas Kjeldsen (TK), Rune Rasmussen (RR), Anna 

Recinella (AR), Anders Bang-Petersen (AB), Nicolai Mikkelsen (NM), Vivi-Ann Petersen (VP), Jens 

Sanderhoff - elevråd (JS), Kasper Jørgensen – elevråd (KJ) 

Afbud: Janne Karpf (JK), Christian Kaltoft (CK),  

Dagsorden:  

Tid Punkter Drøftelse og beslutning 

17.30-

17.50 

1. Velkommen og 

præsentationsrunde. 

 

MS uddelte tegning til alle, hvor opgaven var en 

præsentation ift. arbejde, hovedinteresser, hvilke årgange 

man havde børn i mv. Herefter kort præsentation af egen 

tegning. 

17.50-

17.55 

2. Godkendelse af 

dagsorden. 

Godkendt 

17.55-

18.30 

3. Blovstrød børne- og 

læringsby: Hvor langt er 

vi? Politisk proces mm  

- besøg af Dorthe Lund 

Nielsen (chef) og Morten 

Bøgelund (direktør) 

Dorthe L. Nielsen og Morten Bøgelund præsenterede kort 

hvilke beslutninger, der er truffet: 

 Nyt dagtilbud til 150 børn – færdig jan. 2019 

 Endnu et dagtilbud - færdig 2020 

 Nyt Klubtilbud - i 2021 

 Principperne i Helhedsplanen om udvikling af 

Blovstrød som børne- og læringsby. Godkendt 2. maj 

2017 

 Bruttokatalog – idekatalog med opsamling på 

dialogprocessen - understøttet af Autens, der har 

samlet det hele i en fælles vision. Visionen skal 

understøttes af de fysiske rammer, hvor 

helhedstankegangen er omdrejningspunktet med 

”egne” arealer, ”semi-fælles” arealer, og arealer 

fælles for alle. 

Herefter uddybende spørgsmål og kommentarer til proces 

indtil nu, samt spørgsmål og kommentarer til 

bruttokataloget.  

Helhedsplanen er i høring frem til mandag d. 10. september 

med forventet politisk beslutning om helhedsplanen i 

oktober 2018. Derefter ligger arbejdet med at prioritere i 

bruttokataloget 

 

 

 



18.30- 

19.00 

4. Spisepause Skolen sørger for mad og drikke 

19.00- 

19.15 

5. Skb. opgave på 

forældremøder og 

tovholdere på 

årgangene. 

Anthony valgt til tovholder på årgangene. Herefter blev 

forældremøder på årgangene fordelt blandt de forældrevalgt 

bestyrelsesmedlemmer – se bilag. MS havde på forhånd 

udarbejdet oplæg til præsentation af bestyrelsens arbejde. 

Debat med input til flere punkter. MS rundsender oplæg – 

herunder kommunikationsveje til bestyrelsen. 

Ledelsen skriver til alle klasselærere, at der kommer 

repræsentanter fra bestyrelsen til de kommende 

forældremøder. 

19.15-

19.45 

6. Høringssvar vedr. 

Helhedsplan for 

Blovstrød børne- og 

læringsby (se Allerød 

Kommunes 

hjemmeside) 

Debat om, hvad høringssvaret skal indeholde. Der blev valgt 

6 temaer: 

 Udendørsarealer – herunder fordelingen af m2 

 Trafik 

 Deling på tværs af institutioner og skole 

 Klub Blovstrød 

 Fysiske rammer og konsekvenser af tilvækst 

 Brug af arealer efter skoletid 

Herefter 10 min. individuel refleksion over helhedsplanen – 

begejstring, bekymring, konstruktive betragtninger ift. den 

fortsatte proces. 

Refleksionen sendes til MS, og MS og TK udarbejder forslag 

til høringssvar, som rundsendes til bestyrelsen til 

kommentering og godkendelse. 

19.45-

19.55 

7. Orientering fra 

elever, med.arb., 

ledelse og formand. 

Elever: 

- Ikke tilfredshed om, at skoledagen i udskolingen er 

forlænget med 5 min. AR orienterede om, at 

forlængelsen er ift. den lovpligtige tilstedeværelsestid 

på 35 timer om ugen i udskolingen. 

- Ønske fra nogle elever, at madleverancen fra Agnes 

erstattes af Rustik Bageren 

Medarbejdere: 

- Travlhed i uge 32 – både ift. forberedelse af nyt 

skoleår, og forberedelsen af skolens 80 års 

fødselsdag, men det blev en utrolig spændende og 

festlig dag d. 17. august 

- Udfordringer i østvendte klasselokaler med meget 

høje rum temperaturer 

- Nyt tiltag ift. vejlederfunktionerne. Der er i skoleåret 

lagt en møderække, der sikre en bedre 

kommunikation vejlederne imellem, og en bedre 



støtte ift. de midler der er lagt ud til vejledning af 

elever. 

Ledelse: 

- 80 års fødselsdagen var en fantastisk dag, med rigtig 

mange positive tilbagemeldinger. 

- ”Vold og trusler” – retningslinjer er opdateret 

- Fokus på sproget i det kommende skoleår på skolen 

og i SFO – hvordan taler vi sammen elev/elev og 

voksen/elev 

- Temaaften for alle medarbejdere d. 19. september 

med Dansk Krisekorps v/ Mette Nejberg ift. 

konflikthåndtering 

- Den nye Data Forordningsloven – brev til forældre i 

Intra fra Allerød kommune og fra skolen ift. tilladelse 

til at tage klassebilleder og situationsbilleder, der 

lægges på Intra. Så mange tilladelser som muligt 

forsøges indhentet fra forældre på de kommende 

forældremøder. Fotografering til klassebilleder er 

udskudt til oktober måned. 

Formand: 

- Ingen punkter 

19.55- 

20.00 

8. Evt - Mødedatoer for kurser for bestyrelser – AR 

rundsender dagsorden, så snart dagsorden kommer 

AR’s mailbox 

- AB orienterede kort fra ”10.000 drenge på 10 dage” 

– et spændende gymnastik arr. i samarbejde med 

DGI og Allerød gymnastikforening kun for drenge i 

Lillerødhallerne for 4. – 9. klasse d. 21. august. 

Mange positive tilbagemeldinger fra deltagende 

lærere og elever på en vellykket dag for alle.  

 


